
Keski-Pohjanmaan Suunnistus
Torikatu 16 A 2
67100 Kokkola

Pöytäkirja
HALLITUKSEN KOKOUS 2/2022

Aika: 22.9.2022
Paikka: Teams-yhteys
Osallistujat: Pekka Päivärinta, Sami Löfbacka, Piia Laitala, Juha Lerssi,  Timo Ronkainen, Pasi
Santapakka, Markus Keski-Ojala
Poissa: Anne Polso, Jarmo Nivala
Varajäsenet: -

1. Puheenjohtaja Pekka Päivärinta avasi kokouksen klo 18.10

2. Sihteeriksi valittiin Sami Löfbacka

3. Kokous todettiin laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi

4. Hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi puheenjohtajan laatima esityslista lisättynä
AM-kisojen ja maakuntaviestin osanottomaksujen päivittämisellä

5. Hyväksyttiin edellisen kokouksen (kokous 1/2022, pvm 17.3.2022)

6. KPO-viesti 2023
Perhon Kirin luovuttua järjestämisvuorosta myrskytuhojen vuoksi Juha Lerssi
neuvotteli kokouksen aikana puhelimitse seuraavana järjestämisvuorossa olevan IF
Femmanin puheenjohtajjan kanssa. IF Femman käsittelee asian kokouksessaan ja
vastaus saadaan viikolla 39/2022. Tiedustellaan toissijaisesti Kannuksen Uran
valmiutta järjestää KPO-viesti 2023, mikäli IF Femman kieltäytyy.

7. Aluemestaruuskilpailujen, KPO-viestin ja maakuntaviestin  osanottomaksujen
päivittäminen
Päätettiin osanottomaksuiksi vuodesta 2023 alkaen:
AM-kesäkisat ja am-pyöräsuunnistus: 19 eur ja 14 eur (alle 18v)
HS-kilpailut : 25eur ja 20 eur (alle 18v)
Hs-parisprintti: 45 eur ja 35 eur (alle 18v)
Am-partio: 50 eur (H21), 35 eur (muut sarjat) ja 25 eur (alle 18v)
KPO-viesti: 60 eur (H ja D21), 55 eur (B-sarjat, veteraanit ja Jukola-lämppäri), 35 eur
(16v ja nuoremmat)
Am-viesti (mikäli sama järjestäjä kuin am-pitkällä): 45 eur ja 35 eur (alle 18v)
Maakuntaviesti: 100 eur

8. Vastuualueiden asiat
Nuoriso- ja koulusuunnistus (Sami Löfbacka):



Kompassi-tapahtumien cup-osakilpailut pidetty. Haasteita: osallistujia ollut vähän,
liiton taholta kannustetaan some-viestintään ja -markkinointiin, mikä meidän alueella
ollut vähäistä, pistelaskujärjestelmä O-Skills edellyttää  tuloksien toimittamista
Irmaan ja sen viivästyminen on viivästyttänyt myös pistelaskua, sarjajako 13- ja
14-sarjojen erillisyyden osalta ei myöskään toimi O-Skills -järjestelmässä.
Palautekysely liitosta avoinna 30.9. saakka, palautekeskustelu tulossa 4.10.
Palkintomitalien jako nyt päätöstilaisuuden / vuosikokouksen yhteydessä, jatkossa se
pyritään saamaan viimeisen osakilpailun yhteyteen.

Kilpailu- ja karttavastaava (Juha Lerssi): Karttanumeroita haettu tähän mennessä vain
6, pari hakemusta ehkä vielä tulossa.

Kuntosuunnistusvastaava (Timo Ronkainen): Kuntosuunnistajien määrä vähentynyt.
Kokkolassa keskiarvo v. 2019 205 osall/kerta, nyt 145 / kerta, joista 100 maanantaisin
ja 45 omatoimirasteilla. Omatoimirastit työllistävät ja jatkossa niiden kestoa
mietittävä.  Maakunnassa omatoimirasteja ei pääsääntöisesti enää järjestetty.
Himangalla kuntosuunnistajien määrä kasvanut. Todettiin liian pitkien tai vaikeiden
ratojen vähentävän osallistujien määriä. Kuntosuunnistusten mainostaminen myös
tärkeää eri kanavilla.

9. Muut asiat
Todettiin, etteivät tavoitteet mainosmyynnin osalta ole toteutuneet ja todettiin myös
mainosmyynnin olevan haasteellista näinä aikoina.

10. Seuraava kokous
Kokous pidetään ma 7.11. tai ma 14. 11. Toholammilla. Juha Lerssi selvittää
kokoustilan varaamisen ja tiedottaa asiasta.

11. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.32.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Kaustisella 22.9.2022

Sami Löfbacka
Kokouksen sihteeri


